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PROTOKÓŁ NR XX/16 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 20 maja 2016 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    29 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XX sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

7. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego.  

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr VIII/72/15 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i ochrony bezpieczeństwa obywateli na lata 

2015-2019 pod nazwą "Bezpieczny Powiat Zgierski".  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego; 

b) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego; 

c) podjęcia przygotowań do rozszerzenia działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej 

przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu; 

d) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

14.  Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła XX sesję Rady Powiatu 

Zgierskiego o godz. 10
06

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 2 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

12 maja 2016 r., wprowadza do porządku obrad XX sesji (w pkt 9e-g) projekty uchwał             

w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr XIII/166/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 listopada 2015 r.            

w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego 

na rok 2016; 

2) pozbawienia kategorii drogi powiatowej, części drogi Nr 5174 E poprzez jej wyłączenie            

z użytkowania; 

3) współdziałania Powiatu Zgierskiego i Gminy Parzęczew przy realizacji zadania                   

pn. „Przebudowa drogi gminnej Nr 120274 E - Florentynów, gmina Parzęczew” oraz 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5168 E relacji Aleksandrów Łódzki – 

Parzęczew – gr. powiatu (Lubień) na terenie gminy Parzęczew, stanowiącej kompleksowe 

rozwiązanie w ramach lokalnej infrastruktury drogowej. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XX sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi. 

6. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Zgierzu i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 

7. Przyjęcie informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu 

o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych 

Powiatu Zgierskiego.  

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr VIII/72/15 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 maja 2015 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i ochrony bezpieczeństwa obywateli na lata 

2015-2019 pod nazwą „Bezpieczny Powiat Zgierski".  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego; 

b) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego; 

c) podjęcia przygotowań do rozszerzenia działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej 

przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu; 

d) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego; 

e) zmiany uchwały Nr XIII/166/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 listopada 

2015 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Zgierskiego na rok 2016; 

f) pozbawienia kategorii drogi powiatowej, części drogi Nr 5174 E poprzez jej 

wyłączenie z użytkowania; 

g) współdziałania Powiatu Zgierskiego i Gminy Parzęczew przy realizacji zadania 

pn. „Przebudowa drogi gminnej Nr 120274 E - Florentynów, gmina Parzęczew” 

oraz zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5168 E relacji Aleksandrów 

Łódzki – Parzęczew – gr. powiatu (Lubień) na terenie gminy Parzęczew, 

stanowiącej kompleksowe rozwiązanie w ramach lokalnej infrastruktury 

drogowej. 
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10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

14.  Zamknięcie obrad XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIX sesji.  

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła. Wydruk z głosowania nr 1 stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

                      

Ad. 4 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelację dotyczącą drogi powiatowej Nr 5150 E              

w Leśmierzu – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radny Władysław Sobolewski ponownie wnioskował o Zamiejscowy Oddział Wydziału 

Komunikacji w Ozorkowie. Odpowiedź na interpelację w tej sprawie radnego nie 

satysfakcjonuje, dlatego że niedługo będzie już dwa lata a Starosta odpisuje, że będzie 

prowadzona analiza itd. W opinii radnego analizę to można zrobić w ciągu tygodnia czasu. 

Niech ci mieszkańcy w końcu będą zadowoleni, że mają na miejscu swój Punkt, do którego 

mogą pójść i załatwić sprawy związane z komunikacją. Od mieszkańców słyszy, że mają 

dosyć jeżdżenia na ul. Długą w Zgierzu, nie chcą tam jeździć i wystawać w tych kolejkach.   

W związku z tym radny bardzo prosił, żeby się tym punktem zająć, żeby on był w pełni 

punktem  zamiejscowym, jak było to kiedyś. Poza tym (radny tam często zagląda) tam raz jest 

jedna osoba, a raz są dwie osoby. To jest troszeczkę za mało, bo tam jest (z informacji 

mieszkańców) ok. 50 interesantów. Na jedną osobę to jest za dużo ludzi, żeby obsłużyć,                  

żeby byli mieszkańcy zadowoleni. Radny poprosił Starostę o takie osobiste zainteresowanie 

się tym tematem i podjęcie decyzji, żeby wreszcie ten Punkt można było całkowicie 

uruchomić.  

 

Radny Michał Pieruń złożył interpelacje dotyczące: 

1) nawierzchni dróg powiatowych, w szczególności ul. Gałczyńskiego w Zgierzu. Otrzymał 

odpowiedź od Starosty, że sprawa zostanie przekazana Prezydentowi Miasta Zgierza, 

który na mocy porozumienia sprawuje zarząd nad tą drogą. Tylko nic z tego nie wynika. 

To nie jest jakaś dramatyczna kwota, bo to nie są jakieś głębokie ubytki, ale tam już nie 

ma jak przejechać. Statystycznie nie przejeżdżając na lewą stronę przez podwójną ciągłą 

linię musi się zdarzyć sytuacja, że po tych dziurach się jeździ. Nie widzi przesłanek do 

tego, żeby te dziury nie zostały naprawione. Gdyby się okazało, że jest na nie przekazane 

mało pieniędzy dla miasta, bo nie można  przewidzieć tej sytuacji, ile dziur będzie po 

zimie, to z akcji zima zostały przecież środki. Radny nie rozumie takiego, działania. 

Powiat informuje, że sprawa została przekazana do miasta, miasto mówi, że nie ma 

pieniędzy, a dziury jakie były, takie są; 

2) znaków na ul. Parzęczewskiej w Zgierzu. Na ulicy tej jest przynajmniej 5 lub 6 znaków 

ustawionych bez potrzeby. Są co najmniej 4 znaki zatrzymywania się i postoju, 

ograniczenie do 30 km, uwaga nierówności, a droga już dawno została wyrównana. 
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Radna Lidia Elert podziękowała, że ten Punkt Obsługi Klientów Wydziału Komunikacji 

wrócił do Ozorkowa i do Głowna. Niemniej jednak jeszcze raz zwraca się z ogromną prośbą, 

„żeby powrócił do nas Urząd. Urząd, który będzie sprawnie działał. Oddział Zamiejscowy 

Wydziału, prawdziwy z parkingiem, z pełną obsługą, z CEPiK”. Bardzo o to prosi, bo to jest 

głos mieszkańców.   

 

Radna Krzysztofa Kubiak poprosiła, żeby w Głownie również został utworzony Oddział 

Zamiejscowy Wydziału Komunikacji. Wówczas były tylko dowożone prawa jazdy i dowody 

rejestracyjne do wydania do tych Oddziałów, a nie tak jak teraz, dokumenty wożone są w tę                   

i z powrotem. Naprawdę należy się nad tym zastanowić.  

 

Ad. 5  

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XX sesję stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 6  

Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu i informacji 

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

 

p.o. Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu Dariusz Partyka przedstawił sprawozdanie.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do sprawozdania. 

 

Radny Adam Bączyk nawiązał do informacji dotyczącej narkotyków i dopalaczy. Podane jest, 

że w roku 2015 ujawnionych przestępstw narkotykowych było 206. Analizując liczby tych 

przestępstw w poszczególnych miastach widać, że w porównaniu do roku 2014 w niektórych 

miastach ta liczba maleje, w niektórych jest na tym samym poziomie, natomiast w Głownie                                        

z 7 przestępstw wzrosło do 30 - czym spowodowany jest taki wzrost.    

 

Komendant odpowiedział, że nic się takiego w Głownie nie wydarzyło, po prostu policjanci 

przeprowadzili działania. W zakresie narkotyków, czym więcej ujawnionych czynów,                          

tym lepiej. Policjanci wykazują wtedy większą inicjatywę i czym ujawnią więcej czynów, 

tym jest lepiej. Czym więcej ujawnionych przestępstw gospodarczych, tym lepiej,                             

tzn. że policjanci więcej działają. Czym więcej ujawnionych przestępstw korupcyjnych,                     

to lepiej, bo policjanci w tym zakresie mają lepsze rozpoznanie. Czym więcej ujawnionych 

narkotyków, to lepiej, bo policjanci wykazują inicjatywę i dzięki temu ileś tam środków 

narkotycznych jest odbierane, czyli osoby nie zażywają.  

 

Radny Adam Bączyk chciał wiedzieć, czy to znaczy, że policja w Głownie  lepiej pracuje, 

aniżeli w innych jednostkach. 

 

Komendant przyznał, że policjanci w Głownie w tym przypadku wykazali się większą 

inicjatywą i więcej tego typu środków ujawnili. Także w tym zakresie można tak powiedzieć, 

że policja głowieńska pracuje lepiej niż inne komisariaty.  

 

Radny Tomasz Jędrzejczak był zainteresowany sytuacją kadrową Komendy.  
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Komendant przekazał, że posiadają wakaty. W tej chwili mają 8 albo 9 osób na kursie 

podstawowym, które po przeszkoleniu wrócą do pracy. Dostaną doświadczonych opiekunów, 

żeby szybko się wdrożyli i pracowali. Należy podkreślić, że na ten moment na pewno do 

sierpnia nie dostaną żadnego wsparcia. Wiąże się to ze szczytem NATO i Światowymi 

Dniami Młodzieży. Jakieś większe wzmocnienie policjantami bardziej doświadczonymi, 

którzy w tej chwili pełnią służbę w oddziałach prewencji, może nastąpić po sierpniu, jak 

skończą się te wszystkie ważne zabezpieczenia.  

 

Radny Grzegorz Kuna zapytał, czy Komendant przewiduje powrót Komisariatu Policji                  

w Strykowie do pracy w pełnym wymiarze. 

 

Komendant złożył deklarację, że Komisariat w Strykowie był, jest i będzie. Nie ma zamiaru 

go likwidować, nie ma zamiaru zabierać jakichkolwiek stamtąd etatów, ani uszczuplać stanu 

etatowego pracowników i policjantów. Tam Komisariat musi być i musi funkcjonować służba 

patrolowa, służba kryminalna z uwagi na to, że występują tam zagrożenia związane                         

z autostradą, z magazynami logistycznymi i różnymi firmami. Także nie ma takich planów, 

aby tam cokolwiek zmieniać. W tym Komisariacie są dwa wakaty. W okolicach sierpnia 

Komendant będzie chciał te wakaty zapełnić, żeby policjanci byli w pełnym stanie etatowym 

do pracy, do służby. Komisariat w Strykowie działa całą dobę. Jest pracownik, który odbiera, 

przyjmuje zgłoszenia i są policjanci, którzy pełnią służbę przez całą dobę i jeśli będzie taka 

potrzeba na pewno interwencja policjantów będzie. Poza tym zapowiedź rządu jest jasna, 

żeby odtwarzać i ewentualnie zwiększać posterunki, komisariaty, które były kiedyś 

likwidowane, przekazać etaty z Komendy Głównej do komend powiatowych celem 

zwiększenia stanów etatowych komisariatów. Nie wiadomo, kiedy to nastąpi, ale z przekazów 

prasowych wiadomo, że taka sytuacja ma mieć miejsce.  

 

Radny Witold Kosmowski wyraził zadowolenie z deklaracji Komendanta, co do Komisariatu 

w Strykowie. Za chwilę powstaną nowe centra logistyczne, ruch jest bardzo duży i na pewno 

jest potrzeba zwiększania zatrudnienia w tym Komisariacie. Następnie radny nawiązał do 

Światowych Dni Młodzieży. Wiadomo, że główne szlaki komunikacyjne prowadzą przez 

gminę Stryków i w związku z tym ten główny ruch samochodowy będzie  przejeżdżał przez 

Stryków. Czy mamy dobrze zabezpieczone obchody Światowych Dni Młodzieży, czy będą 

zwiększone oddziały policyjne. Poza tym radny przekazał prośbę mieszkańców Strykowa, 

żeby szczególnie uczulić policję na ruch drogowy na ul. Kościuszki w godzinach przed szóstą                 

i przed ósmą oraz około czternastej i szesnastej, jak są zmiany szczególnie w magazynach 

Rabenu. Jest to droga łącząca drogę krajową i prowadzi do firmy Raben. Pracownicy jadący 

na zamianę bardzo szybko się tam poruszają. W ostatnim pół roku był jeden śmiertelny 

wypadek, a jedna osoba jest w stanie ciężkim. Jeżeli by można od czasu do czasu 

monitorować ten fragment drogi.  

 

Komendant powiedział, że nie ma żadnego problemu, jeżeli chodzi o ul. Kościuszki                       

w Strykowie. Natomiast co do zabezpieczenia Światowych Dni Młodzieży to we wtorek mieli 

spotkanie z wszystkimi księżmi, którzy są dziekanami poszczególnych rejonów, żeby się 

zorientować, jak to będzie wyglądać. Na ten moment mają potwierdzonych około 250 osób             

z zagranicy, które mają przyjechać na Światowe Dni Młodzieży. To są przede wszystkim 

Hiszpanie, Węgrzy, Włosi, Amerykanie i Kanadyjczycy. Mają już też wstępne programy,              

co te osoby będą robić mieszkając tutaj u nas. To ma być wydarzenie religijne, więc nie 

przewidują jakiś zagrożeń. Na pewno będą sprawę monitorować, na pewno będą w kontakcie 

z poszczególnymi dekanatami, po to żeby wszystko przebiegło sprawnie, szczęśliwie                            

i  bezpiecznie. Żeby osoby, które do nas przyjadą bardzo dobrze wspominały pobyt na ziemi 

zgierskiej, żeby były zadowolone, że nic się nie wydarzyło. Planują również kwestie 

przejazdów na autostradach. Zabezpieczają się w tym kierunku, żeby tam część sił skierować, 
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jeżeli będzie taka potrzeba, do ręcznego kierowania ruchem, żeby to udrożnić. Ma nadzieję, 

że zostanie otworzony odcinek autostrady od Tuszyna do Piotrkowa.    

 

Radna Krzysztofa Kubiak była zainteresowana następującymi sprawami: 

 które kierunki wylotowe Aleksandrów Łódzki, Łódź, Łęczyca, Piątek czy Stryków 

odnotowują najwięcej wypadków, czy była robiona taka analiza, 

 ile równocześnie patroli może monitorować ruch na drogach w powiecie, 

 co z pozostałymi komisariatami w Powiecie Zgierskim. 

 

Komendant złożył deklaracje, że w pozostałych komisariatach też nie ulegnie nic likwidacji. 

Stanowisko rządu jest, żeby odtwarzać, przywracać i powiększać, a nie likwidować. 

Komendant również nie ma zamiaru nic likwidować. Komisariaty działają całodobowo, jest  

w nich służba dyżurna, która przyjmuje zgłoszenia, policjanci pełnią służbę i wyjeżdżają 

normalnie do służby.  

Jeśli chodzi o najbardziej zagrożone ulice w poszczególnych miastach to za I kwartał br. 

wygląda tak:  

1) Zgierz 

 ul. Łódzka – 1 wypadek, 1 osoba ranna 1, 26 kolizji drogowych ,  

 ul. Długa – 2 wypadki,  2 osoby ranne, 9 kolizji drogowych ,  

 ul. Gałczyńskiego – 1 wypadek,  1 osoba ranna, 4 kolizje drogowe,  

 ul. 1 Maja – 8 kolizji drogowych,  

 ul. A. Krajowej – 6 kolizji drogowych; 

2) Ozorków  obwodnica – 1 wypadek, 2 osoby ranne, 5 kolizji drogowych; 

3) Aleksandrów Łódzki ul. Wojska Polskiego – 1 wypadek, 1 osoba ranna, 5 kolizji 

drogowych; 

4) Głowno ul. Łódzka – 6 kolizji; 

5) Stryków ul. Warszawska – 6 kolizji.  

Co do patroli ruchu drogowego, to Wydział Ruchu Drogowego znajduje się tylko                             

w Komendzie Powiatowej Policji w Zgierzu, w komisariatach nie ma takich oddziałów. 

Policjanci wyjeżdżają do służby na teren całego powiatu. Mają tzw. grupę wypadkową, która                             

w pierwszej kolejności obsługuje zdarzenia drogowe w postaci wypadków i kolizji. Kolejne 

radiowozy są do bieżącej kontroli ruchu drogowego. Wyjeżdżają radiowozy oznakowane                      

i nieoznakowane z wideo rejestratorami. Na zmianie do służby wyjeżdża w granicach trzech, 

czterech, a zdarza się, że i pięciu patroli ruchu drogowego. To wszystko zależy od dnia,                     

od działań. Na przykład dzisiaj zaplanowali działania z innymi powiatami i w związku z tym 

na naszym terenie pełnią służbę policjanci z Oddziału Prewencji z Łodzi,  Brzezin i Łęczycy. 

Działania dzisiaj są ukierunkowane na kierujących pojazdami tzw. działania kaskadowe                     

w zakresie ruchu drogowego. Realizują także działania w zakresie przestępczości 

gospodarczej w postaci kontroli targowisk, rynków, sklepów z dopalaczami. Także ta ilość 

policjantów ruchu drogowego jest różna. Jak mają trzeźwy poranek, to wyjeżdża pięć, sześć 

radiowozów z urządzeniami do badania trzeźwości. Inni policjanci również mają obowiązek 

reagować na wykroczenia drogowe.  

 

Radna Lidia Elert zwróciła uwagę na wzrost wypadków w Ozorkowie. Następnie zapytała, 

jak wygląda kwestia etatów w Komisariacie w Ozorkowie, czy są wakaty, czy będą 

obsadzane.  

 

Komendant odpowiedział, że w komisariacie ozorkowskim, jak w pozostałych komisariatach, 

będzie starał się uzupełnić wakaty, ale po sierpniu po wszystkich kwestiach związanych                        

z ważnymi uroczystościami na terenie Polski. Ma nadzieję, że to się uda.  
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Radna Lidia Elert poprosiła Komendanta, aby pamiętał o Komisariacie w Ozorkowie, 

ponieważ on obsługuje Ozorków, gminę Ozorków i gminę Parzęczew – duże gminy,                              

na których też się dzieje. 

 

Komendant powiedział, że będzie pamiętał.    

 

Radny Piotr Szewczyk chciał wiedzieć, czy lista osób przybywających na Światowe Dni 

Młodzieży jest już sprawdzona i ostateczna. Jak te osoby będą rozlokowane.  

 

Komendant zaznaczył, że na ten moment mają taką informację, że jest tyle osób, natomiast 

listy są nadal otwarte, nadal można się zgłaszać, nadal można się zapisywać do strony 

kościelnej, jako  organizatora. Z podanych informacji wynika, że na początku zainteresowanie 

było bardzo duże, teraz trochę zmalało z uwagi na zdarzenia, które miały miejsce w Belgii, 

Francji. Będą wiedzieć, gdzie te osoby będą rozlokowane. Już posiada wstępne dane w tym 

zakresie, np. z tego co pamięta na terenie Aleksandrowa ma być 50 Hiszpanów i 50 Węgrów. 

Jeżeli będzie zainteresowanie w tym temacie, to oczywiście po zamknięciu list może 

przedstawić konkretne już dane, co ustalili, jak będą to realizować – oczywiście bez 

szczegółów technicznych policyjnych.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 2 stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7  

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu Krzysztof Zieliński 

przedstawił informację w formie prezentacji.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do informacji. 

 

Radny Witold Kosmowski zadał pytanie, czy będzie budowana nowa strażnica w Strykowie. 

Następnie radny nawiązał do artykułu w Wieściach Głowna i Strykowa, że jednostka 

ratowniczo-gaśnicza w Strykowie ma rozszerzony teren, do obsługiwania. Czym było 

spowodowane rozszerzenie i tak dosyć dużego terenu jednostki w Strykowie.  

 

Komendant wyjaśnił, że zwiększenie rejonu działania było podyktowane czasem dojazdu. 

Komendant Główny postanowił powołać komisję w celu stworzenia nowego planu, który by 

umożliwił usprawnienie, czyli skrócenie czasu dotarcia do różnych miejscowości. Pod teren 

Strykowa faktycznie swoją działalność mają Brzeziny. Dojazd z Brzezin do autostrady jest 

utrudniony wręcz prawie, że niemożliwy, bo nie mają żadnego wjazdu na autostradę, muszą 

ratować się tymi wjazdami technicznymi. I stąd też takie rozwiązanie - zdaniem Komendanta 

słuszne i prawidłowe - zwiększenie terenu działania. Należy mieć nadzieję, że w ślad za tym 

pójdzie drugi etap, czyli etatowe wzmocnienie tych jednostek.  Usytuowanie starej jednostki 

uniemożliwia jej rozbudowę. Jest już po rozmowach wstępnych z Burmistrzem Strykowa,              
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co do lokalizacji nowej jednostki w Strykowie. Są ujęci, jako województwo łódzkie, w planie 

budowy dwóch jednostek: jedna  w Łodzi, druga właśnie w Strykowie. 

 

Zdaniem radnego Witolda Kosmowskiego można przyjąć, że za to, że Stryków ma dobre 

dojazdy i dobre drogi to dostał w bonusie dodatkowy teren do obsługi.  

 

Komendant powiedział, że Stryków nie jest usadowiony centralnie w swoim rejonie działania. 

Są tereny sąsiadujących powiatów, gdzie szybciej dojedziemy od nich i stąd ta operacja cała 

się wytworzyła i zrodziła.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie informację.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. Wydruk z głosowania nr 3 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8  

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr VIII/72/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 maja 

2015 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz 

porządku publicznego i ochrony bezpieczeństwa obywateli na lata 2015-2019 pod nazwą 

„Bezpieczny Powiat Zgierski” stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota przedstawił sprawozdanie.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego do sprawozdania. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. Wydruk z głosowania nr 4 stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 11
50

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 12
10

. 

 

Ad. 9a)  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego stanowi załącznik                 

nr 13 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały.  

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Brzeski przekazał, że wpłynęła skarga 

złożona przez Pana Piotra Kubiaka na naczelnika oraz pracownika Wydziału Budownictwa             

i Ochrony Środowiska. Zgodnie z opinią, w związku z tym, iż  naczelnik działa                                   

z upoważnienia Starosty - wydaje decyzje, to tę skargę należy uznać za skargę na Starostę 

Zgierskiego. Jako osoba, która bezpośrednio nadzoruje Wydział przeanalizował wszystkie 

dokumenty w tej sprawie i uważa, że skarga jest niezasadna. Skarżący, w związku z tym,               

iż odmówiono mu wydania decyzji budowlanej, złożył w terminie odwołanie do Wojewody. 

Wojewoda w swojej decyzji z 15 kwietnia 2016 r. utrzymał w mocy zaskarżoną decyzję. 
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Wojewoda uznał, że działania prowadzone przez Wydział były prawidłowe i zasadne było 

niewydanie decyzji budowlanej. Skarżący został poinformowany o możliwości wniesienia 

skargi do sądu administracyjnego na decyzję Wojewody w terminie 30 dni od daty jej 

otrzymania. Skarżący brał udział w posiedzeniach obydwu komisji zajmujących się skargą, 

czyli: Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej i Komisji Statutowo-

Prawnej. Obydwie komisje uznały skargę za niezasadną. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak oznajmił, że Komisja nie 

miała żadnych wątpliwości rozpatrując tę skargę i uznała ją za niezasadną.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Włodzimierz Pietruszewski powiedział, że po przeanalizowaniu dokumentów Komisja 

również uznała skargę za niezasadną. 

 

Starosta oświadczył, iż nie będzie brał udziału w głosowaniu.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały uznający w § 1 skargę                 

za niezasadną.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/231/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 5 stanowi załącznik nr 15  

do protokołu. 

 

Ad. 9b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 16               

do protokołu. 

 

Członek  Zarządu Powiatu Zgierskiego Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/232/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 6 stanowi załącznik nr 18                             

do protokołu. 

 

Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie podjęcia przygotowań do rozszerzenia działalności Szkoły 

Podstawowej Specjalnej przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Członek  Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/233/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie podjęcia przygotowań do rozszerzenia 

działalności Szkoły Podstawowej Specjalnej przy Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym                

w Zgierzu stanowi załącznik nr 20 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 7 stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych                

i szkół specjalnych na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Członek  Zarządu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/234/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik             

nr 23 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 8 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/166/15 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

27 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Zgierskiego na rok 2016 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/235/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/166/15 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2016 stanowi załącznik nr 26                        

do protokołu. Wydruk z głosowania nr 9 stanowi załącznik nr 27 do protokołu.   

 

Ad. 11f) 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej, części drogi Nr 5174 E 

poprzez jej wyłączenie z użytkowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Starosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/236/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej, części 

drogi Nr 5174 E poprzez jej wyłączenie z użytkowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Wydruk z głosowania nr 10 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.   

 

Ad. 11g) 

Projekt uchwały w sprawie współdziałania Powiatu Zgierskiego i Gminy Parzęczew przy 

realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej Nr 120274 E - Florentynów, gmina 

Parzęczew” oraz zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5168 E relacji Aleksandrów 

Łódzki – Parzęczew – gr. powiatu (Lubień) na terenie gminy Parzęczew, stanowiącej 

kompleksowe rozwiązanie w ramach lokalnej infrastruktury drogowej stanowi załącznik nr 31 

do protokołu.  

 

Starosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przekazała pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XX/237/16 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie współdziałania Powiatu Zgierskiego i Gminy 

Parzęczew przy realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej Nr 120274 E - 

Florentynów, gmina Parzęczew” oraz zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5168 E 

relacji Aleksandrów Łódzki – Parzęczew – gr. powiatu (Lubień) na terenie gminy Parzęczew, 

stanowiącej kompleksowe rozwiązanie w ramach lokalnej infrastruktury drogowej stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu. Wydruk z głosowania nr 11 stanowi załącznik nr 33                         

do protokołu.   

 

Ad. 10 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

stanowi załącznik nr 34 do protokołu.    
 

Ad. 11 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 

Radny Sławomierz Janiszewski nawiązał do uchwał Zarządu Powiatu Zgierskiego w sprawie 

zatwierdzenia konkursów na stanowiska  dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu               

(str. 4 informacji). Prosił, aby na przyszłość podawano, kto wygrał te konkursy, byłoby chyba 

to interesujące dla radnych także.  
 

Starosta wyjaśnił, że te uchwały dotyczą ogłoszenia konkursu w danych placówkach.                      

W momencie, kiedy będzie decyzja powierzenia stanowiska dyrektorowi, jak najbardziej 

takie informacje zostaną zamieszczone.  
 

Ad. 12 

Starosta odniósł się do interpelacji: 

Radnego Krzysztofa Łebedowskiego 

Jesteśmy po przetargu tej jednej części drogi w Leśmierzu. Oczywiste jest, że ta druga część 

drogi w Leśmierzu jest w złym stanie, ale nie wiadomo, czy Wójt Gminy Ozorków będzie 

robił tam inwestycje, jeśli chodzi o kanalizację, bo nie ma jednoznacznej informacji w tym 

zakresie. Także oczywiście do tego tematu możemy wrócić, ale po jasnym sprecyzowaniu                               

z Gminy Ozorków, że nie będzie tam robiona kanalizacja. Byłoby trochę nie tak, żeby po 

wykonaniu tam przez nas nakładki, była realizowana inwestycja, jeśli chodzi o kanalizację.   

Radnego Michała Pierunia 

Jeżeli chodzi o dziury na ul. Gałczyńskiego w Zgierzu, to jest podpisane porozumienie                     

z Gminą Miasto Zgierz o bieżącym utrzymaniu dróg powiatowych na terenie Zgierza. 

Prezydent Zgierza sygnalizował, że środki się skończyły w pewnym momencie. W tej chwili 

jest już podpisany aneks odnośnie przyspieszenia części drugiej transzy, żeby ewentualnie 

pokryć te wszystkie niedobory finansowe. To jest tylko możliwe po rozliczeniu transzy 

pierwszej. To rozliczenie już nastąpiło, więc jest to w trakcie realizacji. W pewnym sensie 

Starosta zadaje sobie pytanie, czy jest sens na przyszłość tego typu porozumień, jeżeli one są 

nie do końca realizowane. Na przykładzie Głowna, tam jest to wzorowo robione i naprawdę 

nie ma żadnych uwag zarówno z rozliczeniem jak i z wykonaniem. Natomiast tutaj niestety 

tych problemów się pojawia dużo. Starosta mówi to w kontekście tym, że mając                          

w utrzymaniu te drogi, jako powiat możemy reagować szybciej i chyba skuteczniej, bo czy 

możemy dokładać środków, czy też ewentualnie przenosić z innych niewykorzystanych. 

Natomiast tutaj jest trochę taka sytuacja patowa. Starosta liczył na to, że miasto stanie na 

wysokości zadania i nawet gdy środki się skończyły, to wykona te roboty, a przecież może 

sobie pokryć potem, jak ta druga transza zostanie przekazana. Także jest trochę problemów              

i na przyszłość chyba trzeba się zastanowić nad sensem porozumień i przekazywania tych 

zadań do miast, zwłaszcza jeżeli one są wykonywane w sposób nie do końca właściwy. 
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Wszystko jest monitorowane, te uwagi przekazywane są do magistratu i  w najbliższym 

czasie chyba ta reakcja będzie.  

Następnie Starosta oznajmił, iż odpowiedzi na pozostałe interpelacje zostaną udzielone na 

piśmie w statutowym terminie.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski zwrócił uwagę, że na tym odcinku, który wskazał (może zabrać 

Starostę swoim samochodem i pokazać) żadna kanalizacja nie idzie do kościoła. Wójt                       

w wielu sprawach nie potrafi się określić, czy będzie robił, czy nie będzie robił. Już jest drugi 

rok jego kadencji, projektu jak nie było, tak nie ma i prawdopodobnie ta kadencja minie i tej 

kanalizacji nie zrobi. A Leśmierz - nadal po tej dziurawej drodze, po tej kałuży ludzie tam 

będą chodzili do kościoła, na cmentarz, na boisko, do swoich domów - będzie cały czas takim 

utrudnieniem, tylko dlatego, że Wójt Gminy Ozorków nie potrafi lub nie chce się określić. 

„Byłem na spotkaniu, zadałem pytanie, czy Pan Wójt Gminy Ozorków posiada jakieś środki. 

Nie był w stanie powiedzieć, jakie środki posiada. Księgowa nie była w stanie powiedzieć, 

jakie środki posiada. Dlatego Panie Starosto apeluję i proszę Pana, bo skoro Pan Wójt nie 

potrafi podjąć decyzji męskiej, to może Pan podejmie męską decyzję i  ten kawałek, jak już 

robimy taką dobrą inwestycję, zrobimy. I ja już w tej chwili uważam, że nie ma co tu się 

oglądać na Wójta, bo Wójt, nie wiem, ja odnoszę wrażenie, że nie chce chyba tej współpracy. 

Skoro ja u niego byłem, deklarował 80 tysięcy, byliśmy na spotkaniu nie deklarował nic, 

później Panu deklaruje 30 tysięcy, on chyba sam nie wie, jakie posiada pieniądze. Dlatego 

Panie Starosto, ja proszę, żebyśmy te oszczędności, bo to są oszczędności, które na tych 

inwestycjach można zrobić, przekazali. I tam ta kanalizacja nie idzie, naprawdę do tego 

kościoła nie idzie, Także proszę Pana, Panie Starosto w imieniu mieszkańców, żeby Pan to 

naprawdę rozważył.” 

 

Radny Władysław Sobolewski poparł radnego Krzysztofa Łebedowskiego. Ten kawałek drogi 

w Leśmierzu od kościoła do centrum jest tragiczny. I nawet jeżeli Wójt wykona kiedyś ten 

projekt tej kanalizacji i będzie tę kanalizację wykonywał, to na pewno nie w tej kadencji.               

A te 200 metrów, które tam jest, to nawet jeżeli ta kanalizacja będzie robiona, to nie w ulicy. 

Wydaje się, że działania gminy idą chyba w odwrotnym kierunku niż potrzeby Leśmierza. 

My tu będziemy walczyć, żeby tę osadę jakoś podnieść na duchu, mieszkańców,                            

bo mieszkańcy powiedzą w końcu, że my tu nic nie robimy. Może Wójt chce tę kanalizację 

zrobić, ale żeby kanalizacje wykonać trzeba najpierw zrobić inwentaryzację i wiele, wiele 

innych rzeczy dodatkowych, a to niestety trwa i potrzebne są środki finansowe, których w tej 

gminie troszeczkę tam brakuje. Radny bardzo prosił Starostę, żeby ten kawałek, jeżeli tylko 

będzie można, zrobić - w imieniu radnych i mieszkańców Leśmierza.  

 

Radny Sławomierz Janiszewski powiedział, że mamy w tym momencie problem 

jednostkowy, ale ten problem jednostkowy za chwilę może nie być problemem 

jednostkowym, może dotyczyć innych ulic, innych rejonów i w innym zakresie. Lobbing 

oczywiście jest dozwolony. Nie zna dokładnie obecnego Wójta Gminy Ozorków (znał 

dobrze, z dobrej działalności poprzedniego wójta - radnego Władysława Sobolewskiego). 

Radny zwrócił się z prośbą i wnioskiem, żeby Komisja Rozwoju Gospodarczego                                

i Infrastruktury Przestrzennej zaprosiła Wójta na posiedzenie i porozmawiała na ten temat, 

przedstawiła określoną koncepcję. Najpierw trzeba po gospodarsku zająć się sprawą 

dotyczącą określonych kompetencji, określonych wydatków, określonych inwestycji. Na tym 

polega współdziałanie chyba gmin z powiatem. Następnie radny przyznał, iż w ostatnim 

Pulsie Powiatu są wypowiedzi radnych (uznał to za dobrą inicjatywę i domniemał, że to 

będzie kontynuowane alfabetycznie) i jest mowa na temat Zgierza. Jeden z kolegów radnych 

wypowiedział się, że Zgierz nie ma inwestycji, tak jak gdyby odniósł się do kwestii braku ze 

strony Starostwa podejmowania decyzji. Radny nie zgodził się z tego rodzaju tokiem 

rozumowania.  Doskonale wiemy, jakie inwestycje będą na terenie miasta Zgierza, z dużym 
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wysiłkiem funduszy i pracy ludzi, którzy za to odpowiadają, pozyskaniem przede wszystkim 

środków zewnętrznych - trzeba ukłon zrobić dla wszystkich tych, którzy dołożyli starań 

zarówno z Zarządu jak i pracowników. Ale jednocześnie należy wskazać, że Zgierz nie 

partycypuje w określonych wydatkach na dzisiaj, które by stanowiły podstawę do 

współdziałania i wydawania określonych wspólnie pieniędzy. Mija za chwilę jesienią połowa 

naszej kadencji i ulica Sadowa nie jest zrobiona. Nie mówiąc o innych ulicach jeszcze, gdzie 

można było by pewne rzeczy podjąć. Nie wie, czy to wynika z braku możliwości 

współdziałania, czy też po prostu z tego, że miasto Zgierz nie ma odpowiednich środków na 

to, żeby dołożyć do określonych inwestycji. Gminy mają określone obowiązki w zakresie 

swojej infrastruktury i innych rzeczy. Radny rozumie, że ten problem, jeżeli chodzi                         

o Ozorków, jeżeli to nie jest duży, jest do rozwiązania. Ale chciałby prosić, ażeby 

rzeczywiście ta sprawa była w wyniku porozumienia, współdziałania i odpowiedzialności 

gmin. Starostwo stara się o określone środki. Jeżeli dodamy środki gmin zwiększy się nasza  

mobilność w wybudowaniu określonych inwestycji. Do tego dążmy, bo to będzie zachowana 

równowaga, ale i to jest mobilizujące także dla samych gmin.  

 

Ad. 13 

Radny Krzysztof Łebedowski odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy oznajmił, że bardzo 

ceni rozmowy, dialogi, współpracę, porozumienia. To jest słuszny cel. Już byliśmy na 

spotkaniu u Wójta. Byłem ja, był radny Sobolewski i przedstawiciele Zarządu Powiatu 

Zgierskiego. I my już rozmawialiśmy i każde spotkanie z Panem Wójtem to jest inna 

rozmowa, inne decyzje, inne jakieś problemy, dużo obietnic i na tych obietnicach się kończy. 

Radny uważa, że w tej chwili to jest taka szansa dla Leśmierza, że można to zrobić. Jak już 

wcześniej mówił, tam ta kanalizacja nie idzie w tej drodze i nie ma co czekać na to, czy Wójt 

ją zrobi, czy nie zrobi. Radny Sobolewski również powiedział, że w tej kadencji Wójt 

kanalizacji nie zrobi, bo nie ma pieniędzy. „Bo jak ja popatrzyłem na budżet Gminy Ozorków 

to są rzeczy, które musi zrobić priorytetowo. I to tylko są jego hasła wyborcze, które cały czas 

powtarza ludziom. Cały czas słyszę od radnych Gminy Ozorków, że radni powiatowi nic nie 

robią w kierunku dróg powiatowych w gminie Ozorków. To mnie boli, bo my robimy bardzo 

dużo. Zarówno ja, radny Sobolewski i wszyscy radni, tylko niestety tej chęci porozumienia               

z gminy nie ma. To jest strata czasu, jeżdżenia i rozmawiania o niczym. Nawet nie było 

przygotowane, o czym mamy rozmawiać. Dlatego uważam, że to my musimy podjąć decyzję, 

i my musimy zrobić to, co powinniśmy zrobić jako radni.”     

 

Radny Władysław Sobolewski nawiązując do wypowiedzi radnego Sławomierza 

Janiszewskiego zaznaczył, że my też wspieramy i to bardzo mocno na komisjach miasto 

Zgierz. Radny Antczak prosi nas o to. Obiema rękami podpsujemy się, żeby wspierać, bo taka 

jest nasza rola. Nie możemy pracować w oderwaniu, że ktoś jest taki, czy z innej opcji.               

Nie ma opcji, jesteśmy razem i powinniśmy uważać, że pracujemy dla mieszkańców. Radny 

jeszcze raz powtórzył, że w Leśmierzu jest tylko 200 metrów i nie powinni mieszkańcy 

Leśmierza łącznie z parafią, z kościołem tylko tracić na tym, że nie można się dogadać                          

w jakiś sposób pozytywny z Gminą Ozorków. Myśli, że i Wójt też do tego podejdzie bardzo 

pozytywnie i odpowie, czy będzie ta kanalizacja – chociaż zdaniem radnego w tej kadencji 

będzie bardzo trudno tę inwestycję tam wprowadzić. 

 

Wicestarosta apelował do radnych, aby tutaj na posiedzeniach Rady Powiatu Zgierskiego nie 

poddawali analizie funkcjonowania poszczególnych gmin wchodzących w skład naszego 

powiatu. Wkrótce dojdzie do tego, że gminy zaczną nas rozliczać, nas oceniać na swoich 

posiedzeniach. Wszyscy doskonale wiemy, a czasem zapominamy, że powiaty i gminy są 

wobec siebie autonomiczne, niezależne. Oczywiście fajniej i praktyczniej jest, jeśli możemy 

sobie w pewnych sprawach inwestycyjnych pomóc nawzajem, ale  każda gmina ma swoją 
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specyfikę, swoje priorytety i Rada Powiatu nie jest areną do tego, by analizować działalność 

poszczególnych gmin, a zwłaszcza ich ciał statutowych, wykonawczych i uchwałodawczych.     

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja będzie 30 czerwca,  o godz. 14
00

. 

Następnie podniosła sprawę wywiązywania się radnych z obecności na sesji. Temat już był 

poddawany dyskusji. Przewodnicząca nie czuje się ani odpowiedzialna, ani na siłach, żeby 

ustalić jakieś warunki dotyczące zwolnień uzasadnionych mniej lub bardziej. Informacyjnie 

podała, że dwie osoby, które się dzisiaj zwalniały nie opuściły obrad sesji, natomiast ci którzy 

się nie zwalniali obrady opuścili. Może niech przewodniczący klubów dyscyplinują swoich 

radnych w zakresie rozliczania ich z obecności na sesjach Rady, nie tylko w interesujących 

ich tematach i punktach, ale do samego końca obrad.  

 

Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad XX sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
45

. 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  

         

 


